
 

 

         
Ouderraad “De Stip Binkom” 

Overzicht van adviezen voor de schoolraad van 23 oktober 2023 
 
 

Aanwezige ouders: Ben, Bert, Tommy, Kristof, Yannick 
Aanwezige leerkr/dir : An 

Verontschuldigd: Kenneth, Kim 
Verslaggever: Tom 
 

 

Agendapunten Schoolraad: 
 

1. Goedkeuring verslag juni 2023 

● Geen aanvulling door de ouderraad. 

 
2. Nieuwbouw (Pellenberg opvolging) 

● Geen aanvulling door de ouderraad. 

 
3. Uren leraren platform 

● Volgend jaar stopt het leraren platform. Daarom vragen we aan de gemeente 
of er volgend schooljaar extra budget kan voorzien worden om het wegvallen 

van dit platform op te vangen. Anders zullen er geen vervangingen van ziekte 
of andere afwezigheden kunnen gebeuren. 

 
4. Aanmeldingssysteem 

● Geen aanvulling door de ouderraad. 

 

5. Evaluatie inschrijvingssysteem (nieuw schooljaar) 

● Geen aanvulling door de ouderraad. 

● Kristof (vertegenwoordiger Binkom) merkt op dat hij nog geen uitnodiging 

heeft ontvangen voor  de vergadering “evaluatie van het systeem” nu het 
nieuwe schooljaar toch al even gestart is. 

 
6. Opvolging dossier schoolbussen 

● We hebben een opmerking ontvangen met betrekking tot het onmiddellijk 

betalen van de abonnementen bij aanvraag.  
Een concreet voorbeeld van een gezin met 2 kinderen. Ze nemen een 
schooljaarabonnement voor beide kinderen en moeten dus 112 euro direct 

betalen bij aanvraag. Dit bedrag is echter te hoog en kunnen ze niet meteen 
betalen. Dus zijn ze genoodzaakt om een trimester abonnement te nemen wat 

neerkomt op 50 euro en dus uiteindelijk 38 euro duurder is op schooljaarbasis. 
We vragen of het niet mogelijk is om het betalen in termijnen toe te voegen 



 

 

aan de betaalmogelijkheden.  
 

7. Verkeersveiligheid 

● Geen aanvulling door de ouderraad. 

● We vragen wel een Tom (afgevaardigde binkom) of hij in de mobiliteitsraad 

een paar opmerkingen/ideeën kan  voorleggen 
- dwarse lijnen op de steenweg bij het binnenrijden van de zone 30 

km/h.Of zelf de zone 50 km/h 

- belijning op de parking (voetgangersstroken) 

● indexering max factuur: 

kleuters van 50 naar 55 euro, lagere school lln 95 naar 105 

 
8. Voor en naschoolse kinderopvang/combi-job 

● Geen aanvulling door de ouderraad. 

 
Bijkomende agendapunten niet op de schoolraad agenda: 

 
1. Verkiezing nieuwe secretaris (eindeloopbaan oude) 

● Bedankt Tom om vele jaren secretaris te willen zijn. 

● Bert is verkozen tot nieuwe secretaris en zal vanaf de volgende ouderraad de 

functie opnemen. 

 

2. Temperatuur in de klassen 

● In de klassen van de bovenverdieping was het heel erg warm deze zomer, 

gemiddeld 29 graden en het warmste gemeten 32 graden. Kinderen konden 

zich niet meer concentreren en sommige werden misselijk. Er moet iets 

gebeuren. Dit onderwerp zal zeker aangehaald worden op de schoolraad door 

zowel de afgevaardigde binkom als door An. Er is een studie geweest voor 

nazicht verluchting. Wat is daar uitgekomen? Kunnen we deze studie inkijken 

om mee naar een oplossing te zoeken. 

 

3. Introdagen (hoe verlopen) 

● Het concept werd goed onthaald. Het enige nadeel was dat ouders met 2 of 

meer kinderen in een verschillende graad een babysit moesten zoeken omdat 

alle klassen op hetzelfde moment hun infomoment hadden. Volgend 

schooljaar zal het weer zijn met verschillende data/klas/graad. 

 

4. Communicatie via Broekx 



 

 

● Er wordt veel reclame rondgestuurd via het broekx kanaal. Dit kanaal is 

hiervoor eigenlijk niet geschikt. Het zou alleen voor het uitwisselen van 

schoolinformatie mogen gebruikt worden.  

● Er zijn nog een opmerkingen gegeven maar dit is niet mogelijk aan te passen 

via het broekx systeem. Het systeem heeft zijn beperkingen.  

● Een voorbeeld dat wel is aangehaald en waar eens naar gekeken moet 

worden is dat ouders met 2 kinderen op school ook 2 maal de algemene 

berichten krijgen terwijl dit vroeger alleen maar via het oudste kind alleen 

kwam. 

 

5. Sleepover K3 (kort) 

● Dit item zal later op het schooljaar opnieuw geagendeerd worden.  

 

6. Status: Voorstel ouderraad Binkom “veilig van en naar GBS De Stip 

Binkom” next step na zone 30 

● Nog geen nieuws wat betreft de status van het dossier. (van de 

mobiliteitsambtenaar) Er zijn al enkele nieuwe ideeën die toegevoegd kunnen 

worden aan het dossier. Zie adviezen schoolraad agendapunt 7. 

 

7. Status voor- en naschoolse opvang 

● Dat is een wederkerend item op de agenda omdat opvolging nodig is.  

● op dit moment geen aanvulling door de ouderraad. 

 

8. Steentjes speeltuintje (aan de school) 

● Dit is ook een wederkerend item op de agenda omdat opvolging nodig is.  

● op dit moment is er echter geen extra nieuws. 

 

9. enquête evaluatie schoolomgeving (kort) 

● Dit item zal opnieuw aan bod komen op de volgende schoolraad. Degene die 

hier het meeste vanaf weet is afwezig op de huidige vergadering. 

 

Opmerkingen en bijlagen 


